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Rzeszów, 30 sierpnia 2024 r. 
 

Komisja ds. Informacji Publicznej  
przy Okręgowej Radzie Adwokackiej 
w Rzeszowie 

 

 

 
Sz. Pan  
adw. Filip Tohl 
Wiceprezes Stowarzyszenia Adwokackiego Defensor Iuris 
e-mail: stowarzyszenie@defensoriuris.pl 

 
 
Szanowny Panie Mecenasie, 

Poniżej przesyłam odpowiedź na Pana wniosek o udzielenie informacji publicznej 
z dnia 14 sierpnia 2024 r.: 

 
W zakresie 2020 roku: 
1) Czy zgromadzenie izby w roku 2020 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej 
głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za pomocą środków 
porozumiewania się na odległość? 
 
Zgromadzenie odbyło się tylko w formie zdalnej. 
 
2) Czy podczas zgromadzenia izby w 2020 roku możliwe było głosowanie przez 
pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami? 
 
Żądana informacja nie stanowi informacji publicznej. 
 
3) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2020 roku i o której godzinie się 
rozpoczęło? 
 
Zgromadzenie z uwagi na pandemię wirusa COVID nie odbyło się w 2020 r. 
Zgromadzenie odbyło się w dniu 20 lutego 2021 r., godz. 9:20. 
 
4) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2020 roku do bloku 
głosowań? 
 
Brak takich informacji. 
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5) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2020 roku? Czy w tym roku wybierano 
dziekana i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Było to zgromadzenie wyborcze. Frekwencja wynosiła 623 adwokatów. 
 
6) Jeżeli w roku 2020 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz 
delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej 
- jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków 
okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Frekwencja podczas głosowania na dziekanów – 627 adwokatów. 
Frekwencja podczas głosowania na członków okręgowej rady adwokackiej – 613 
adwokatów. 
Frekwencja podczas głosowania na delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury – 590 
adwokatów. 
 
 
W zakresie 2021 roku: 
 
7) Czy zgromadzenie izby w roku 2021 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej 
głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za pomocą środków 
porozumiewania się na odległość? 
 
Zgromadzenie odbyło się tylko w formie zdalnej. 
 
8) Czy podczas zgromadzenia izby w 2021 roku możliwe było głosowanie przez 
pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami? 
 
Żądana informacja nie stanowi informacji publicznej. 
 
9) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2021 roku i o której godzinie się 
rozpoczęło? 
 
Zgromadzenie odbyło się w dniu 4 września 2021 r., godz. 9:05. 
 
10) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2021 roku do bloku 
głosowań? 
 
Brak takich informacji. 
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11) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2021 roku? Czy w tym roku wybierano 
dziekana i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Nie było to zgromadzenie wyborcze. Frekwencja wynosiła 377 adwokatów. 
 
12) Jeżeli w roku 2021 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz 
delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej 
- jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków 
okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 

 
Nie było to zgromadzenie wyborcze. 
 
 
W zakresie 2022 roku: 
 
13) Czy zgromadzenie izby w roku 2022 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej 
głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za pomocą środków 
porozumiewania się na odległość? 
 
Zgromadzenie odbyło się tylko w formie zdalnej. 
 
14) Czy podczas zgromadzenia izby w 2022 roku możliwe było głosowanie przez 
pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami? 
 
Żądana informacja nie stanowi informacji publicznej. 
 
15) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2022 roku i o której godzinie się 
rozpoczęło? 
 
Zgromadzenie odbyło się w dniu 3 września 2022 r., godz. 9:04. 
 
16) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2022 roku do bloku 
głosowań? 
 
Brak takich informacji. 
 
17) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2022 roku? Czy w tym roku wybierano 
dziekana i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Nie było to zgromadzenie wyborcze. Frekwencja wynosiła 404 adwokatów. 
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18) Jeżeli w roku 2022 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz 
delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej 
- jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków 
okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Nie było to zgromadzenie wyborcze. 
 
 
W zakresie 2023 roku: 
 
19) Czy zgromadzenie izby w roku 2023 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej 
głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za pomocą środków 
porozumiewania się na odległość? 
 
Zgromadzenie odbyło się tylko w formie stacjonarnej. 
 
20) Czy podczas zgromadzenia izby w 2023 roku możliwe było głosowanie przez 
pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami? 
 
Żądana informacja nie stanowi informacji publicznej. 
 
21) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2023 roku i o której godzinie się 
rozpoczęło? 
 
Zgromadzenie odbyło się w dniu 24 czerwca 2023 r., godz. 9:30. 
 
22) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2023 roku do bloku 
głosowań? 
 
Brak takich informacji. 
 
23) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2023 roku? Czy w tym roku wybierano 
dziekana i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Nie było to zgromadzenie wyborcze. Frekwencja wynosiła 247 adwokatów. 
 
24) Jeżeli w roku 2023 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz 
delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej 
- jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków 
okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
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Nie było to zgromadzenie wyborcze. 
 
 
W zakresie 2024 roku: 
 
25) Czy zgromadzenie izby w roku 2024 odbyło lub odbędzie się w formie hybrydowej, 
umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za pomocą 
środków porozumiewania się na odległość? 
 
Zgromadzenie odbyło się tylko w formie stacjonarnej. 
 
26) Czy podczas zgromadzenia izby w 2024 roku możliwe było lub będzie głosowanie 
przez pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami? 
 
Żądana informacja nie stanowi informacji publicznej. 
 
27) W jakim dniu odbyło lub odbędzie się zgromadzenie izby w 2024 roku i o której 
godzinie się rozpoczęło lub rozpocznie? 
 
Zgromadzenie odbyło się w dniu 8 czerwca 2024 r., godz. 9:20. 
 
28) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2024 roku – jeśli zgromadzenie już się 
odbyło? Czy w tym roku wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz 
delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 
 
Nie było to zgromadzenie wyborcze. Frekwencja wynosiła 221 adwokatów. 
 
 
29) Jeśli zgromadzenie izby w 2024 roku odbyło się w formie, która nie dopuszczała 
możliwości głosowania za pomocą środków porozumiewania się na odległość - czy 
miejsce w którym odbyło się zgromadzenie umożliwiało udział wszystkich członków izby 
uprawnionych do głosowania? 
 
Miejsce odbycia Zgromadzenia umożliwiało udział wszystkich członków Izby 
uprawnionych do głosowania.  

 
 

Przewodniczący Komisji ds. Informacji Publicznej  
przy ORA w Rzeszowie 
adw. Wiesław Pasierb 
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